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ZÁPIS

z 11. jednání Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 (KSZM- 
MA21),

které se konalo 13. listopadu 2024
v sále bratří Čapků na radnici ÚMČ Praha 10, Vinohradská 3218/169, Praha 10

Přítomní členové komise: RNDr. Tomáš Janík, Ph.D., Renata Chmelová, Ing. Jarmila Bendová, 
Mgr. Lucie Buchtíková, Petr Kopecký, Bc. Jakub Fraj
Online připojení členové komise: Bc. Kateřina Vávrová, Ing. arch, et Ing. Lubomír Bača, Mgr. 
Marek Reimer
Omluvení členové komise: Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Mgr. Karin Marques, Ing. Jana 
Komrsková, Mgr. Lucie Loučková
Neomluvení členové komise: --
Hosté: Ing. Petra Fingerlandová
Jednání komise bylo zahájeno: 17:06
Dle §6 odst. 6 JŘ konstatováno: Komise je usnášeníschopná.

Program: schválené body jednání

1) Schválení programu 11. jednání KSZM-MA21
2) Aktualizace Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10
3) Akční plán Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 na rok 2025
4) Doporučení ke zpracování Zdravotního plánu MČ Praha 10
5) Informace o plnění kritérií v místní Agendě 21
6) Různé, diskuse

Průběh jednání komise včetně stanovisek

Jednání byjo zahájeno hlasováním o účasti hosta - Ing. Petry Fingerlandové - na jednání KSZM- 
MA21.
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Procedurální hlasování o účasti přítomného hosta na 11. jednání KSZM-MA21.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

Petra Fingerlandová se následné krátce představila.

Procedurální hlasování o schválení zápisu ze zasedání dne 2.10. 2024.

Pro 8

Proti 0

Zdrželi se 1

Ověřovatelkou zápisu byla navržena Renata Chmelová.

1. Schválení programu 11. jednání KSZM-MA21

Procedurální hlasování o navrženém programu 11. jednání KSZM-MA21.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

2. Aktualizace Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10

Na úvod shrnul předseda komise RNDr. Tomáš Janík, Ph.D. hlavní důvody proč se strategický plán 
aktualizuje a jakými fázemi procesu se v roce 2024 prošlo. Zdůraznil, že komisi je návrh 
aktualizovaného plánu předkládán pro posouzení z hlediska metodicko-koncěpčního.
Následně předal slovo vedoucí oddělení strategického rozvoje a participace Ing. Petře 
Fingerlandové. Ta představila strukturu plánu, jeho odlišnosti od současného dokumentu a 
zacílení na jednodušší, uživatelsky přívětivý a praktický dokument určený pro každodenní 
používání. Na základní dokument bude navazovat implementační část, metriky a indikátory pro 
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vyhodnocování a také jednoleté akční plány. Komisi je předložen návrh strategického plánu jako 
celek, který ukazuje zasazení jednotlivých oblastí do kontextu, je zde akcentována provázanost a 
spolupráce jednotlivých odborů úřadu při realizaci konkrétních projektů.

Podněty ze zasedání komise:
Ing. Milan Maršálek navrhl pro lepší adaptaci a provazbu Strategického plánu do práce úřadu, aby 
byla usnesení z RMČ P10 a ZMČ P10 párována se strategickým plánem, akčním plánem a rozpočtem. 
V praxi by se konkrétní rozhodnutí propojilo s příslušnou částí strategického plánu. Bc. Kateřina 
Vávrová zařadí tento námět mezi požadavky na externího dodavatele softwaru firmu Marbes.

Diskuse:
Ing. Milan Maršálek, Bc. Kateřina Vávrová, Renata Chmelová, Ing. Jarmila Bendová, Bc. Jakub Fraj

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise doporučuje RMČ P10 a ZMČ P10 schválit 
„Aktualizaci Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10-aktualizace pro období 
2025 - 2030"

"KSZM-MA21 doporučuje RMČ P10 a ZMČ P10 schválit Aktualizaci Strategického plánu 
udržitelného rozvoje městské části Praha 10 - aktualizace pro období 2025 - 2030"
Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

Na základě diskuse k věci provazby strategického plánu s usneseními RMČ P10 a ZMČ P10 navrhl 
předseda komise stanovisko.

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise doporučuje RMČ P10 zajistit provazbu systému 
správy materiálů a usnesení RMČ P10 a ZMČ P10 s rozpočtem, akčním plánem a strategickým 
plánem v aplikaci Proxio.

"KSZM-MA21 doporučuje RMČ P10 zajistit provazbu systémů správy materiálů a usnesení 
RMČ P10 a ZMČ P10 s rozpočtem, akčním plánem a strategickým plánem v aplikaci Proxio.
Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0
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3. Akční plán Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 na rok 2025

Předseda komise uvedl tento bod rekapitulací procesu schvalování akčního plánu se 
zdůrazněním, že akční plán je vždy provázán s rozpočtem daného roku.
Vedoucí oddělení Ing. Petra Fingerlandová upozornila, že se jedná o pracovní verzi dokumentu, 
ve které se při finalizaci bude upravovat názvosloví podle aktualizovaného strategického plánu. 
Akční plán bude schvalován jako součást rozpočtu na rok 2025 a bude mít svou grafickou 
podobu.

Podněty ze zasedání komise:

Diskuse:
Ing. Milan Maršálek

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise bere na vědomí Akční plán Strategického plánu 
udržitelného rozvoje MČ Praha 10 na rok 2025.

"KSZM-MA21 bere na vědomí Akční plán Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ 

Praha 10 na rok 2025"
Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

4. Doporučení ke zpracování Zdravotního plánu MČ Praha 10

Předseda komise zmínil, že bod č. 4 je zařazen na jednání komise s ohledem na to, že se komise 
vyjadřuje k nově vznikajícím koncepčním dokumentům.
Následně Ing. Milan Maršálek doplnil, že vytvoření dokumentu je doporučováno Národní sítí 
Zdravých měst jako praktický a souhrnný dokument v oblasti prevence zdraví s přesahem do 
sociální oblasti. MČ P10 monitoruje tuto oblast v Hodnotící zprávě k auditům udržitelného 
rozvoje. Již nyní se v oblasti zdraví činí první kroky, které mají za cíl upozornit veřejnost na 
nutnost preventivních vyšetření. Mezi ně patří podpis Memoranda o spolupráci s FN Královské 
Vinohrady, kampaň Dny zdraví a spolupráce místních zdravotních organizací a středních škol. Do 
zpracování dokumentu budou formou pracovních skupin zapojeni aktéři, kteří na Desítce v této 
oblasti působí, a dojde tak k posouzení reálného stavu a návrhu potřebných opatření.

Podněty ze zasedání komise:
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Diskuse:
Ing. Jarmila Bendová, Petr Kopecký

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise doporučuje RMČ P10 zpracovat „Zdravotní plán 
MČ Praha 10"

"KSZM-MA21 doporučuje RMČ P10 zpracovat Zdravotní plán MČ Praha 10."

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

5. Informace o plnění kritérií v místní Agendě 21

Ing. Milan Maršálek shrnul informace o budoucnosti MA21, které má MČ P10 k dispozici. 
Z Ministerstva životního prostředí ČR bylo avizováno že v průběhu podzimu dostanou města 
vyjádření k transformaci MA21, k novém hodnocení měst a obcí. Již v průběhu letošního roku 
byla ze strany Ministerstva životního prostředí ČR avizována snaha o zjednodušení hodnotícího 
procesu, o zrušení auditů udržitelného rozvoje, uvažuje se o změně názvu agendy a zacílení na 
konkrétní skupiny obyvatel. MČ P10 má stále ambici patřit mezi nejlepší města a obce v ČR 
v implementaci udržitelného rozvoje.

Podněty ze zasedání komise:
Ing. Milan Maršálek poskytne členům komise prezentaci Ministerstva životního prostředí ČR ze 
setkání v Senátu k budoucnosti MA21.

Diskuse:
Renata Chmelová

6. Různé, diskuse
• Průzkum spokojenosti zaměstnanců ÚMČ P10 - znění je odsouhlaseno, rozeslání v týdnu 

od 18.11. 2024
• Moje stopa ve škole 2024/2025 - nyní výběr projektů na školách a hlasování
• Mládež kraji - projekt v realizaci, začátkem prosince 2024 se uskuteční závěrečná 

konference
• Setkání studentů z MČ P10 s ministrem životního prostředí Mgr. Petrem Hladíkem - 

studenti budou následně prezentovat své aktivity na pracovním výboru Rady vlády pro 
udržitelný rozvoj

• Téma „Zamezení plýtvání jídlem" - námět na řešení
• Hodnocení Strategie tour
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Jednaní komise bylo ukončeno v 18:40 hodin.

Jméno, příjmení a podpis předsedy

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.

Jméno, příjmení a podpis tajemnice komise

datum vyhotovení zápisu
18. 11. 2024

Součástí zápisu jsou stanoviska KSZM-MA21 č. 1 - č. 4
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 1

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/11/1/2024 

ze dne 13. 11. 2024

k „Aktualizaci Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 - aktualizace pro 
období 2025 - 2030".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. DOPORUČUJE 

schválit „Aktualizaci Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 - aktualizace pro 
období 2025-2030".

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

9 9 0 0 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 2

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/11/2/2024

ze dne 13. 11. 2024

k „Zajištění provazby systému správy materiálů a usnesení RMČ P10 a ZMČ P10 s rozpočtem, 
akčním plánem a strategickým plánem v aplikaci Proxio".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. DOPORUČUJE

„zajistit provazbu systému správy materiálů a usnesení RMČ P10 a ZMČ P10 s rozpočtem, akčním 
plánem a strategickým plánem v aplikaci Proxio".

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

9 9 0 0 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 3

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

č. KSZM-MA21/11/3/2024

ze dne 13. 11. 2024

k návrhu „Akčního plánu Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 na rok 2025".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ

„Akční plán Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 na rok 2025".

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

9 9 0 0 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 4

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/11/4/2024 

ze dne 13.11. 2024 

k doporučení zpracovat „Zdravotní plán MČ Praha 10".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. DOPORUČUJE 

zpracovat „Zdravotní plán MČ Praha 10".

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

9 9 0 0 0

RNl5r. Tomáš Janík, Ph.D.

předseda KSZM-MA21


